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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasnadin 

data de 19 septembrie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 19 

septembrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 310/13 septembrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 111/S/13 

septembrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne 

prezinte prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 26 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsind Cseh Csaba, Kelemen Szilárd-Péter, Nagy Zoltán și Taierling Johann, respectiv 

este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 27 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri judeţeni în 

funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 27 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. András-Nagy Róbert – manager, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. 

Fogolyán Kristóf”; 

- Dna. Szász Katalin-Melinda – director general, Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 
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- reprezentanţii mass-media. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Nagy Zoltán; 

2. Proiect de hotărâre privind constatarea pierderii calităţii de membru al Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică Covasna a domnului Nagy Zoltán, respectiv validarea 

desemnării unui nou membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Spitalului Județean de Urgență 

”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe a unor bunuri mobile, aflate în domeniul 

public al Județului Covasna, achiziționate în cadrul proiectului „Proiectare și 

instalare sistem de alarmă pentru detectare nivel de oxigen”; 

4. Proiect de hotărâre privind îndreptarea unei erori materiale în Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 135/2023 pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 17/2023 pentru aprobarea plății unor cotizații pentru anul 

bugetar 2023; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației cadastrale privind alipirea 

imobilelor înscrise în C.F. nr. 27809 Malnaș și C.F. nr. 27810 Malnaș; 

6. Proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de donație a imobilelor identificate prin 

C.F. nr. 27824 Malnaș, C.F. nr. 27924 Malnaș și C.F. nr. 27926 Malnaș; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Actului adițional nr. 2 la Contractul 

de asociere nr. 162/27.03.2023 încheiat între Județul Covasna prin Consiliul Județean 

Covasna și Fundația Culturală „Vigadó”; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Județului Covasna, în parteneriat cu 

Asociația Centrul de Resurse pentru Cetățenie Activă și Asociația pentru Inovare 

Socială cu proiectul „Social Economy Start Up 2.0 – Sprijin pentru înființarea 

întreprinderilor sociale auto – sustenabile în mediul rural” în cadrul Programului 

Incluziune și Demnitate Socială 2021-2027, Prioritate: P03. Protejarea dreptului la 

demnitate socială, Obiectiv specific: ESO4.1, Acțiunea 3.2 Economie socială în 

mediul rural (FSE+), Apel de proiecte: „Sprijin pentru înființarea de întreprinderi 

sociale în mediul rural“; 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 134/2017 privind înființarea și componența Comisiei pentru protecția 

copilului Covasna; 

10. Proiect de hotărâre privind încadrarea pe niveluri de viabilitate a drumurilor publice, 

aflate în administrarea Consiliului Județean Covasna, pentru perioada de iarnă 2023-

2024; 

11. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  
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Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi „pentru” s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 9 și 10 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3, 4, 5, 6, 7 și 8 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

încetarea de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Nagy Zoltán; 

 

Domnul Nagy Zoltán dorește să se angajeze pe funcție publică din cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna și funcția de consilier 

județean ar fi incompatibilă cu funcția publică din cadrul aceleași instituții și din acest 

motiv a renunțat la funcția de consilier județean. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialele prezentate aveţi completări, probleme 

de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

De la această fază a ședinței numărul consilierilor în funcție a devenit 29.  
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La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

constatarea pierderii calităţii de membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 

Covasna a domnului Nagy Zoltán, respectiv validarea desemnării unui nou membru al 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna; 

 

Deci, în locul domnului Nagy Zoltán, trebuie să desemnăm un alt membru în 

ATOP: 

În primele ședințe din acest mandat am repartizat membrii din ATOP pe grupuri 

politice și dânsul făcând parte din grupul UDMR ar fi firesc ca tot UDMR să 

nominalizeze un membru în locul domnului Nagy Zoltán.  

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se numește 

un consilier județean ca membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 

Covasna, vom folosi buletine de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Henning Laszlo-Ianos: Fracțiunea UDMR propune pe domnul consilier Imre 

Csaba Lóránd.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte nominalizări dacă sunt? 

Nun sunt. 

 

Consult pe domnul Imre Csaba Lóránd dacă acceptă desemnarea? 

Imre Csaba Lóránd: Accept! 

 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot, suspendăm acest punct și mergem 

mai departe.  

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind darea 

în administrarea Spitalului Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe a 

unor bunuri mobile, aflate în domeniul public al Județului Covasna, achiziționate în cadrul 

proiectului „Proiectare și instalare sistem de alarmă pentru detectare nivel de oxigen”; 

 

Este vorba de un program european care a fost derulat de Consiliul Județean 

Covasna și anume „Proiectare și instalare sistem de alarmă pentru detectare nivel de 

oxigen” la Spitalul Județean de Urgență ”Dr. Fogolyán Kristóf” Sfântu Gheorghe. 

Valoarea acestui program a fost de 285 de mii lei din care am echipat secțiile UPU, 

sala de naștere, bloc operator, ATI, cardiologia și neonatologia din cadrul spitalului cu 

diferite echipamente medicale. 

Aceste echipamente fiind în proprietatea Județean Covasna, dar sunt montate în 

Spitalul Județean de Urgență, este firesc să le dăm în administrarea Spitalului după 

derularea programului.  

Programul a fost încheiat în decembrie 2022 și cu acordul dumneavoastră, acum 

o să dăm aceste echipamente în administrarea Spitalului. 
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

îndreptarea unei erori materiale în Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 135/2023 

pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 17/2023 pentru 

aprobarea plății unor cotizații pentru anul bugetar 2023;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației cadastrale privind alipirea imobilelor înscrise în C.F. nr. 27809 

Malnaș și C.F. nr. 27810 Malnaș; 

 

Este vorba despre două terenuri din Malnaș și prin alipirea acestor două 

suprafețe va rezulta o suprafață de 5.645 m2 unde urmează să investim cu ajutorul 

Companiei Naționale de Investiții. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

acceptarea ofertei de donație a imobilelor identificate prin C.F. nr. 27824 Malnaș, C.F. nr. 

27924 Malnaș și C.F. nr. 27926 Malnaș; 

 

Cum v-am informat și data trecută, la Malnaș Băi sunt niște terenuri pe diferite 

C.F.-uri, care sunt în proprietatea Spitalului Județean de Urgență, care este în 

subordinea Consiliului Județean Covasna. De asemenea sunt și terenuri în proprietatea 

Comunei Malnaș și în proprietatea Județului Covasna. Dorim să le reorganizăm aceste 

terenuri. 

Sunt trei terenuri în suprafață totală de 15 mii m2, în proprietatea Spitalului 

Județean de Urgență, pe care Spitalul le oferă ca și donație Județului Covasna și noi 

trebuie să acceptăm această donație, după care putem trece și la notar pentru 

autentificarea acestei donații. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Revenim la punctul doi de pe ordinea de zi. 

 

Rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István-Attila să explice 

modul de desfăşurare a votării, colegii să distribuie buletinele de vot, iar comisia de 

numărare a voturilor să verifice şi să sigileze urna, după care să se treacă la votarea 

propriu-zisă. 

 

Sztakics István-Attila: Explică modul de votare și distribuie buletinele de vot. 

 

După votare. 

Tamás Sándor: Să luăm o pauză până ce comisia de numărare a voturilor va 

număra voturile şi va încheia procesul verbal. 

 

După pauză. 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei de numărare a voturilor, 

să prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 
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Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal. 

 

Tamás Sándor: Rezultatul votului, aşa cum reiese din procesul-verbal prezentat 

anterior, trebuie consemnat într-o hotărâre. 

 

Rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István-Attila, să prezinte 

Proiectul de hotărâre.  

Sztakics István-Attila: Prezintă materialul.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Felicitări domnului consilier Imre Csaba Lóránd. 

 

La sfârșit de săptămână am vorbit cu niște colegi din alte județe, care tot se 

plângeau despre ce se întâmplă la ei în consiliul județean, ce răfuieli sunt între consiliul 

județean și consiliul local, eu am spus și chiar cred că suntem unici pe nivel național la 

înțelegere și modul nostru de lucru. 

Vă mulțumesc și cu această ocazie pentru acest sistem pe care le avem noi!  

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului Actului adițional nr. 2 la Contractul de asociere nr. 162/27.03.2023 

încheiat între Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna și Fundația Culturală 

„Vigadó”; 

 

În urma reorganizării sistemului de teatru local din Târgu Secuiesc și a Fundației 

Culturale „Vigadó”, care a primit finanțare din partea noastră trebuie să adoptăm un act 

adițional la contractul de asociere.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Szöllösi Tamás: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte observații dacă sunt? 

Nu sunt.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu a participat la vot domnul consilier Szöllösi Tamás, conform art. 228 alin. (1) 

și (2) din OUG nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea participării Județului Covasna, în parteneriat cu Asociația Centrul de Resurse 

pentru Cetățenie Activă și Asociația pentru Inovare Socială cu proiectul „Social Economy 

Start Up 2.0 – Sprijin pentru înființarea întreprinderilor sociale auto – sustenabile în mediul 

rural” în cadrul Programului Incluziune și Demnitate Socială 2021-2027, Prioritate: P03. 

Protejarea dreptului la demnitate socială, Obiectiv specific: ESO4.1, Acțiunea 3.2 Economie 

socială în mediul rural (FSE+), Apel de proiecte: „Sprijin pentru înființarea de întreprinderi 

sociale în mediul rural“; 

 

Prin acest proiect urmează să atragem aproape 15 milioane de lei, din care 25% 

sunt cheltuieli eligibile adică în jur de 12 mii de lei. 

Este o nouă posibilitate de atragere de fonduri pentru Start Up-uri.  

Rog pe domnul vicepreședinte Jakab István-Barna să ne prezinte materialul. 

Jakab István-Barna: Ar fi vorba despre un parteneriat cu Asociația Centrul de 

Resurse pentru Cetățenie Activă și Asociația pentru Inovare Socială ca să depunem un 

proiect în cadrul Programului Incluziune și Demnitate Socială 2021-2027. 

Practic acest proiect seamănă foarte mult cu ce am mai avut anii anteriori, unde dacă 

țineți minte, am sprijinit 4 Start Up-uri sociale din Județul Covasna și mai multe din 

Regiunea Centru. 

Acum noi cu aceste asociații depunem proiectul, dacă veți fi de acord, iar în cazul în 

care câștigăm și scriem proiectul în așa fel încât să primim punctaj maxim și să câștigăm 

atunci din Regiunea Centru vom reuși să finanțăm 35 de Start Up-uri sociale din care dorim 

ca cât mai multe din Județul Covasna să fie, dar proiectul va fi pe Regiunea Centru. 

Vor primi finanțare 35 de Start Up-uri, iar bugetul de aproape 3 milioane de euro se 

împarte în două părți și anume 2 milioane de euro pentru Start Up-uri și 1 milion de euro 

pentru managementul proiectului. 

Dacă împărțim 2 milioane la 35 se poate observa că în jur de 60 de mii de euro poate 

să primească un Start Up social. 

Este foarte important că momentan sunt două apeluri, există un apel pentru urban și 

una pentru mediul rural. 

Noi acum depunem proiectul pentru mediul rural. 

După cum vedeți, noi Consiliul Județean Covasna, încercăm să sprijinim mediul 

rural cât mai mult și asta este ideea și aici. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 134/2017 privind 

înființarea și componența Comisiei pentru protecția copilului Covasna; 

 

Dat fiind faptul că doamna director general Vass Mária s-a pensionat, urmează să 

înlocuim pe dânsa, care a fost vicepreședintele comisiei, cu doamna Szász Katalin 

Melinda director general adjunct al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Covasna, cine exercită și atribuțiile directorului general până la ocuparea 

postului de director general prin concurs. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

încadrarea pe niveluri de viabilitate a drumurilor publice, aflate în administrarea 

Consiliului Județean Covasna, pentru perioada de iarnă 2023-2024; 

 

Dacă vă amintiți, în fiecare an la sfârșitul verii sau la începutul toamnei adoptăm 

o hotărâre privind încadrarea pe niveluri de viabilitate a drumurilor, și ne asigurăm și 

pentru iarnă în privința lucrărilor de întreținere a drumurilor.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă informez că, foarte probabil săptămâna viitoare joi, în data de 28 septembrie 

2023, ora 12,00 o să avem o ședință online, unde vom lua decizii cu privire la niște 

proiecte care vor fi finanțate în baza Legii educației fizice și a sportului. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

 


